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Generalforsamling den 20. marts 2013, kl. 19 i Kerteminde Skoles festsal. 
 
Referat. 
 
Punkt 1: 
 
Velkomst, valg af dirigent og 2 stemmetællere: 
 
Beslutning: 
 
Per Buch valgt som dirigent. Kent Stephensen valgt som referent. Sten Højgaard og 
Birgitte Flindt Pedersen valgt som stemmetællere. 
 
Per Buch gjorde opmærksom på at 41 medlemmer var mødt op. Dette er ikke 
tilstrækkeligt til at vedtage vedtægtsændringer, hvorfor bestyrelsen inden 14 dage med 
sædvanligt varsel skal indkalde til en ny generalforsamling, jf. vedtægternes § 17. 
 
Derudover gjorde Per Buch opmærksom på at generalforsamling ikke var annonceret i 
dagspressen på grund udgifterne hertil, og at indkaldelse i øvrigt var foretaget efter 
vedtægternes bestemmelser. Ingen havde bemærkninger hertil.       
 
 
Punkt 2: 
 
Formandens årsberetning: 
 
Beslutning: 
 
Godkendt. 
 
 
Punkt 3: 
 
Forelæggelse af det reviderede årsregnskab til godkendelse. 
 
Karin Meisl havde spørgsmål til antal vinterbadere i forhold til de indgåede kontingenter i 
henhold til regnskabet.   
 
Det blev af kassereren oplyst, forskellen skyldes at der sker tilmeldinger i løbet af 
sæsonen og at også nogle jolleejere er vinterbadere, hvorfor kontingentet kan være 
bogført under kontoen for jolleejere. Det kan i øvrigt være vanskeligt at se, hvad 
indbetalingerne vedrører, hvorfor det henstilles at der skrives meddelelser herom ved 
indbetalingen.  
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Ole Sørensen mente, at regnskabet burde specificeres yderligere med noter. Samme 
synspunkt havde Karin Meisl. 
 
Blev taget til efterretning. Fremover noter til regnskaber.     
 
 
Beslutning: 
 
Regnskab blev godkendt.  
 
 
Punkt 4: 
 
Forelæggelse af bestyrelsens budgetforslag for det kommende år til orientering. 
 
Karsten Jensen spurgte hvorfor jollehavnen er momsregistreret.  
 
Svar: Et krav i henhold til gældende lovgivning. Der er også modtaget moms af 
anlægsudgifterne. Skal momsregistreres hvis indtægterne overstiger 50.000 kr. 
 
Beslutning: 
 
Til efterretning. 
 
 
Punkt 5: 
 
Fastsættelse af kontingenter for jolleejere, fiskehuse og de 4 kategorier vinterbadere. 
 
Det foreslås af kontingenter er de samme som for 2012, bortset fra at gebyr for at være 
på venteliste til jolleplads ændres fra 100 kr. til 75 kr. årligt.  
 
Beslutning    
 
Godkendt.  
 
 
Punkt 6: 
 
Behandling af indkomne forslag.  
 
Alle forslag er sendt til rettidigt. 
 



kj-generalforsamling-referat-20032013.docx 

 

 

 Side 3 af 6 

Der er ikke mødt ½-delen af medlemmerne derfor kan forslag til vedtægtsændringer ikke 
godkendes. Hvis forslag vedtages på denne generalforsamling skal der indkaldes til 
ekstraordinær generalforsamling.    
 
Forskellige bemærkninger inden afstemning: 
Karin Meisl gjorde opmærksom på at det er uheldigt at medlemmerne ikke kan nå at 
forholde sig til bestyrelsens forslag på grund af tiden. Medlemmerne bør have med tid til 
at forholde sig til bestyrelsens forslag. 
 
Elsebeth Fogh spurgte om det står i et referat fra et bestyrelsesmøde at ægtefælle kan 
overtage jollepladsen? 
 
Svar fra formand Poul Rasmussen. Det står ikke i et referat.  
 
Generalforsamlingen henstiller at bestyrelsen gør det muligt at ægtefælle kan overtage 
jolleplads.  
 
Karsten Jensen anførte at alle bør være valgbare til bestyrelsen. 
 
Jørn Nielsen sagde at der er nedsat et vinterbadeudvalg og det virker ikke som der er 
problemer. 
 
Inden afstemning blev sidst punkt fra Karsten Jensen trukket tilbage.  
 
Forslag fra Jan Knudsen arbejdes der videre med. 
 
Afstemning: 
 
Forslag 1 (best.): § 1 
Ja. 40 nej 0. 
Vedtaget  
 
Forslag 2 (best.) § 3 
Ja: 27 nej 10 nej 
Ikke vedtaget 
 
Forslag 2 (Karsten) § 3 
Ja 16 nej 19 
Ikke vedtaget. 
 
Forslag 3 (best.) § 4 
Ja 39 
Vedtaget 
 
Forslag 4 (best) § 5 
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Ja 39 
Vedtaget 
 
Forslag 5 (best) § 6 
Ja 37 nej 2 
Vedtaget 
 
Forslag 6 (best) § 7 
Ja 39 
Vedtaget 
 
 
Forslag 7 (best) § 9 
Ja 38 nej 2 
Vedtaget 
 
Forslag 7 (Karsten) § 9 
Ja 25 nej 16 
Ikke vedtaget 
 
Forslag 8 (best) § 10 
Ja 41  
Vedtaget 
 
 
Forslag 9 (best) § 11 
Ja 35 nej 4 
Vedtaget 
 
Forslag 9 (Karsten) § 11 
Ja 8 nej 32 
Ikke vedtaget 
 
Forslag 10 (Best) § 13 
Ja 35 nej 5 
Vedtaget 
 
Forslag 11 (best. Og Karsten) § 16 
Ja 40 
Vedtaget 
 
Forslag 12 (best.) § 17 
Ja 40 
Vedtaget 
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Forslag 13 (best) § 19 
Ja 40 
Vedtaget 
 
 
Maritime aktivitetsoplevelser ved jollehavnen.  
 
For at indgå i projektet og dermed optage et lån hos Kommunen på max. 400.000 kr., som 
tilbagebetales med renter og afdrag over en 25-årig periode. 
Hvis forslaget godkendes skal finansieringen til politisk behandling. 
 
Ja 38 nej 1 
 
Vedtaget. Kræver ingen behandling på ekstraordinær generalforsamling. 
 
 
Punkt 7: 
 
Valg af bestyrelsesmedlemmer. 
 
Beslutning: 
Lasse Nielsen og Knud Peder Andersen blev genvalgt. Tony Dall blev valgt som 
repræsentant for vinterbaderne.  
 
 
Punkt 8: 
 
Valg af suppleanter. 
 
Beslutning: 
For jolleejerne: Finn Offersen 
For vinterbaderne: Kirsten Valeur.  
 
 
Punkt 9: 
Valg af revisor og suppleant.  
 
Beslutning: 
Revisor: Esther Jensen 
Revisorsuppleant: Birgit Jarly  
 
 
Punkt 10: 
Evt. 
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Linda roste bestyrelsen for deres arbejde.  
 
Formanden efterlyste hjælp til arbejdet med sponsorer – ingen tilbagemeldinger herom. 
 
John Krogh spurgte hvorfor der er ventelister for vinterbadere. Tony Dall sagde at det var 
på grund af for lidt plads i omklædningsrummet.  
 
Freddy Hansen mente at der bør ske en opdeling af jolleejere og vinterbadere for at sikre 
et fortsat godt samarbejde. 
 
Tony Dal sagde at vinterbadeudvalget opløse. Fremover en mulighed for at alle kan 
deltage. Han sender besked herom. Det er blot en betingelse af man skal komme til 
møderne.  
 
Jørgen Flindt Pedersen blev valgt som æresmedlem på grund af hans store indsats i 
forbindelse med etableringen af jollehavnen og sit arbejde med vinterbaderne.   
 
Mødet hævet kl. 22.00 Referent: Kent Stephensen.      


